
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 5. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 6
Kan ministeren bekræfte at fleksjobbere i stigende grad bevilliges ressource-
forløb? Kan ministeren i den forbindelse uddybe, hvorfor fleksjobbere bevilli-
ges ressourceforløb? I henhold til ”Orienteringsskrivelse om ressourceforløb”
ad den 7. april 2014 fremgår det, at der ikke er den store forskel mellem res-
sourceforløb og fleksjob. Derfor kan det undre, at flere og flere fleksjobbere
visiteres til ressourceforløb alene på baggrund af ledighed. Kan ministeren
bekræfte at der før en borger kan blive tildelt et ressourceforløb, så skal der
være andre problemer end ledighed, også for fleksjobbere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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